



Congratulations on buying a Tapout Mouthguard, one of the most advanced mouthguards on the market today! Tapout Mouthguards were designed by doctors, dentists and professional athletes with today's fiercest competitors in mind. The Tapout Mouthguard works for athletes with and without braces, and can be remolded after each visit to the orthodontist.

RE-BOIL, RE-BITE, RE-BATTLE!

FIT EXPECTATIONS

The fit you should expect from a mouthguard with Ever-Mold Technology should be snug and comfortable. You should be able to speak clearly and the mouthguard should be tight and should not fall from your teeth when the mouth is opened. Please continue through the steps until this type of fit is achieved.

VIDEO INSTRUCTIONS

To ensure you achieve the best fit, check out our "Fit It Right!" videos posted on our website and on YouTube. Watch some of our favorite athletes get their Tapout Mouthguard properly fitted.

TAPOUT MOUTHGUARD FITTING INSTRUCTIONS

Each mouthguard can be remolded multiple times. If desired fit is not achieved the first time, repeat the re-boil steps until you are satisfied.

REQUIRED MATERIALS

- You will need the following materials:
- Tapout Mouthguard
 - Cup of water / access to water faucet
 - Saucepan
 - Mirror
 - Boiling water
 - A clock or watch with second hand
 - Slotted spoon
 - Ice water

FITTING WITH A STRAP:

Moisten the Easy-Clip strap to help guide into the hole on the front of the mouthguard. (You can also dip the strap into boiling water for no more than 1 second). You should hear it "click." Make sure to see that the whole "lock button" is in place by viewing from the bottom side of the mouthguard. Dangle from the top of the strap to test the lock.

FITTING WITHOUT A STRAP:

If your sport does not require a strap, follow the instructions below using a slotted spoon to lower and raise the mouthguard in and out of the boiling water. Do not use tongs, pliers or any other tool that may pinch or misshape the mouthguard.

FITTING PROCESS

- Bring 3"-4" of water to a rolling boil in a saucepan.
- Optimal Boiling Times - Set your timer as follows:

INITIAL BOILING TIMES

Adult Mouthguard without Braces	Adult Mouthguard with Braces	Youth Mouthguard without Braces	Youth Mouthguard with Braces
Set timer for no more than 55 seconds	Set timer for no more than 30 seconds	Set timer for no more than 55 seconds	Set timer for no more than 30 seconds

We encourage you to re-boil your mouthguard in order to achieve the proper fit. If you do elect to re-boil, please do not exceed the following re-boiling times after you have completed ALL the steps as outlined:

RE-BOILING TIMES

Adult Mouthguard without Braces	Adult Mouthguard with Braces	Youth Mouthguard without Braces	Youth Mouthguard with Braces
Set timer for no more than 55 seconds	Set timer for no more than 30 seconds	Set timer for no more than 55 seconds	Set timer for no more than 30 seconds

- With Strap:** Hold by the top of the strap furthest away from the mouthguard. Carefully lower mouthguard into the boiling water and start your timer.

Without Strap: Drop the mouthguard into the boiling water so that the Tapout logo is upright, and start your timer.

(Do not allow the mouthguard to cool for too long, as it needs to remain moldable to ensure proper fitting. Avoid tugging on the strap while molding, as the heat may have temporarily weakened the lock.)

- Remove the mouthguard from boiling water. Quickly dunk mouthguard into a cup of room temperature water or under a running faucet for 1 second in order to cool the guard to a comfortable level. **Make sure the walls of the mouthguard are open wide enough to center your teeth before biting down. If you bite down on the inner wall a proper fit will not be achieved.**
- Moisten your lips and looking into the mirror, carefully line up the mouthguard with the centerline of your upper teeth. Fit the mouthguard onto and around your upper teeth and press the mouthguard firmly into your molars first then the front teeth.
- Next, close your mouth while biting down hard on your Tapout Mouthguard. Suck in strongly and use fingers to press edges of mouthguard onto teeth for 20 seconds.
- After desired fit is achieved, drop in a glass of ice water for 1 minute. This will set the mouthguard and give you an even tighter fit. **YOU ARE NOW PREPARED FOR BATTLE!**

SUBMIT YOUR TAPOUT SMILE

Digital photos can be submitted to smile@tapoutmouthguard.com for a chance to be our picture of the month! Each monthly winner will receive Tapout merchandise and prizes.

SUBMIT YOUR TAPOUT SMILE COMMERCIAL

Create your own Tapout Smile Commercial and submit it to YouTube.com and smile@tapoutmouthguard.com. The grand prize winner will receive \$1000.

Join us on:

facebook.com/TapoutMouthguard
twitter.com/TapoutMouthG

CERTIFICATE OF LIMITED WARRANTY AND DISCLAIMER

Tapout Mouthguard / C&E Sport, LLC

1. Exclusive Limited Warranty

C&E Sport, LLC, hereby warrants that the Tapout Mouthguard enclosed herein is free from defects in material and workmanship which could cause damage or injury to the medically and dentally sound and healthy natural teeth of the original purchaser when used correctly according to all instructions in a properly supervised athletic contest or coach-supervised training session.

This Limited Warranty and Disclaimer shall extend for a period of one (1) year from the date of original retail purchase. This Limited Warranty and Disclaimer shall only extend to the original purchaser of the Tapout Mouthguard enclosed herein. This Limited Warranty and Disclaimer is the exclusive remedy.

C&E Sport, LLC's obligations under this Limited Warranty and Disclaimer shall be limited to the lesser of:

- the actual dental expenses incurred by the original purchaser; or
- \$337.50 per injured or replaced tooth, up to a maximum total liability of \$30,000 per incident. Dental or tooth injuries that occur during the same athletic contest or coach-supervised training session shall be deemed to be one incident, regardless of the number of rounds, practices, breaks, contests, and/or fights that occur during such athletic contest or training session and regardless of whether the damages or injuries are separated in time or occur or are the result of one or more rounds, contests, and/or fights involving one or more partner(s) or opponent(s) and/or the same or different partner(s) or opponent(s).

C&E Sport, LLC's obligations under this Limited Warranty and Disclaimer shall be reduced by the amount of any insurance that is or may be collected, available, or payable for the damage, injury, or liability claimed, regardless of the source of such insurance. C&E Sport, LLC may require the person making the warranty claim to assign any insurance policies, claims, payments, or proceeds to C&E Sport, LLC, as a condition of payment under this Limited Warranty and Disclaimer. C&E Sport, LLC may require the person making the warranty claim to grant C&E Sport, LLC the right of subrogation to any insurance policies, claims, payments, or proceeds.

This Limited Warranty and Disclaimer does not provide payment or indemnity for orthodontic treatments or preparation of a tooth (or teeth) to be used as an anchor for a bridge. This Limited Warranty and Disclaimer does not apply to dental expenses necessitated by a preexisting dental or orthodontic condition.

2. Exclusive Method for Obtaining Limited Warranty Coverage

C&E Sport, LLC shall have no liability or responsibility under this Limited Warranty and Disclaimer unless:

- the claimant provides a written statement to C&E Sport, LLC, that the Tapout Mouthguard was correctly fitted by claimant in accordance with all printed instructions accompanying this Limited Warranty and Disclaimer and the Tapout Mouthguard; and
- a full and complete written notice of the injury and damage is actually received by C&E Sport, LLC, at the mailing address provided herein, within thirty (30) days after the occurrence of the injury or damage; and
- the notice of injury is substantiated by a written statement from all professionally licensed dentists who rendered treatment to or on behalf of the claimant. Such written statement(s) must:
 - provide a radiograph (x-ray) of the injured or damaged tooth (teeth) that was taken prior to the accident and that shows the tooth (teeth) to be of sound dental structure and medical condition and further shows no prior dental work was performed or damage was done to the tooth (teeth) prior to the complained-of injury; and
 - provide a radiograph (x-ray) of the injured or damaged tooth (teeth) that was taken immediately after the injury or damage; and
 - certify that he or she performed dentally- or medically-required dental work to the injured or damaged tooth (teeth) within thirty (30) days of the date of the injury or damage; and
 - include a true copy of all the submitted dental and medical insurance claim form(s) that relate to the injured or damaged tooth (teeth) and the dental work that was performed thereon; and
 - include a true copy of the explanation of any benefits from the dental and/or medical insurance carrier(s); and
 - a statement of a participating game official, if a supervised athletic contest, or a supervising coach or school superintendent, if a supervised training session, that the Tapout Mouthguard was in correct and proper use (according to all the manufacturer's instructions) and correctly fitted at the time of the damage or injury; and
- the Tapout Mouthguard that is enclosed herein is returned to C&E Sport, LLC, along with all the documentation and information required to obtain coverage under this Limited Warranty and Disclaimer; and
- the original Limited Warranty and Disclaimer is returned to C&E Sport, LLC; and
- the original proof of purchase is returned to C&E Sport, LLC; and
- the original store receipt showing purchase of the Tapout Mouthguard enclosed herein is returned to C&E Sport, LLC; and
- all documentation, information, and other items required to obtain warranty coverage under this Limited Warranty and Disclaimer is actually received by C&E Sport, LLC, at the following address: C&E Sport, LLC
13308 Millard Ave.
Omaha, NE 68137

There shall be no presumption of receipt because the claimant deposited these items in the mails of the United States Postal Service or in the custody and control of a private delivery or courier service. Claimant shall bear the burden of proving actual receipt. Claimant shall be solely responsible for all costs of mailing or shipment.

The Tapout Mouthguard and all other documents and information provided to C&E Sport, LLC shall become the sole property of C&E Sport, LLC, upon receipt of return. Under no circumstances shall C&E Sport, LLC return the Tapout Mouthguard or any other documents or information, and claimant(s) shall indemnify and hold C&E Sport, LLC harmless for such retention.

3. Choice of Law

This Limited Warranty and Disclaimer shall be governed and interpreted by the laws of the State of Nebraska.

4. Limitation on Incidental and Consequential Damages

In no event shall this Limited Warranty and Disclaimer cover incidental or consequential damages. C&E Sport, LLC specifically disclaims any warranty coverage or liability for incidental or consequential damages that may arise out of or relate to any use of the enclosed Tapout Mouthguard. However, some states do not permit the exclusion or limitation of incidental or consequential damages, so the above limitation may not apply to you.

5. DISCLAIMER OF IMPLIED WARRANTIES

C&E SPORT, LLC SPECIFICALLY DISCLAIMS THE IMPLIED WARRANTY OF MERCHANTABILITY. THERE ARE NO WARRANTIES WHICH EXTEND BEYOND THE DESCRIPTION ON THE FACE HEREOF. THIS LIMITED WARRANTY AND DISCLAIMER IS MADE IN LIEU OF ALL OTHER WARRANTIES, EXPRESS OR IMPLIED, INCLUDING, BUT NOT LIMITED TO, THE IMPLIED WARRANTY FOR A PARTICULAR PURPOSE AND ANY IMPLIED WARRANTY ARISING OUT OF A COURSE OF DEALING, PERFORMANCE, CUSTOM, USAGE, OR TRADE. EXCEPT AS OTHERWISE EXPRESSLY PROVIDED HEREIN, C&E SPORT, LLC DISCLAIMS ALL LIABILITY FOR LOSS, INJURY, OR DAMAGE BASED UPON NEGLECT DESIGN OR DEFECTS IN MATERIALS AND WORKMANSHIP FOR THE ENCLOSED TAPOUT MOUTHGUARD. IF THIS LIMITED WARRANTY AND DISCLAIMER IS FOUND TO BE GOVERNED BY THE MAGNUSON-MOSS WARRANTY ACT, ANY IMPLIED WARRANTY THAT MAY SURVIVE THIS DISCLAIMER OF ALL IMPLIED WARRANTIES SHALL BE LIMITED TO THE DURATION OF THIS LIMITED WARRANTY (ONE (1) YEAR FROM THE ORIGINAL DATE OF RETAIL PURCHASE).

If the law of the state in which you are domiciled does not permit a limitation of implied warranties, this limitation may not apply to you. Some states do not allow limitations on how long an implied warranty lasts, so the above limitation may not apply to you. This warranty gives you specific legal rights and you may also have other rights which vary from state to state. Federal law may also provide you with other legal rights.

6. Merger and Integration

This writing is intended as the final expression of the agreement between C&E Sport, LLC and the original purchaser with respect to warranties. No person, agent, distributor, dealer, service station, or company is authorized to change, modify, or extend the terms of this Limited Warranty and Disclaimer in any manner whatsoever. The seller's salespeople may have made oral statements about the merchandise described in this contract. These statements are not warranties, should not be relied on by the buyer, and are not part of the contract for sale or this Limited Warranty and Disclaimer. The entire Limited Warranty and Disclaimer is embodied in this writing. This writing is a complete and exclusive statement of the terms of any warranties offered by C&E Sport, LLC. C&E Sport, LLC makes no other warranty beyond that contained in this writing.

Keep this Limited Warranty and Disclaimer, the original store receipt showing purchase of the enclosed Tapout Mouthguard, and the original proof of purchase for the enclosed Tapout Mouthguard for your records. In case of injury or damage, you must provide these items to C&E Sport, LLC. Your failure to keep these records may prevent you from seeking coverage under this Limited Warranty and Disclaimer.

C&E Sport, LLC
13308 Millard Ave. Omaha, NE 68137
Phone: 402.884.7020
Fax: 402.884.0296
<http://www.tapoutmouthguard.com>



WS16792.2



TECHNOLOGIE EVER-MOLD

Nous tenons à vous remercier d'avoir acheté un protège-dents Tapout, l'une des meilleures protections sur le marché aujourd'hui. Les protège-dents Tapout ont été mis au point par des docteurs, dentistes et athlètes professionnels en tenant compte de la rudesse de la compétition d'aujourd'hui. Le protège-dents Tapout est fait pour les athlètes portant ou non un appareil dentaire et il peut être refaçonné à la suite de chaque visite chez l'orthodontiste.

RE-FAÇONNER, RE-FERMER LES MÂCHOIRES, REJOINDRE LA BATAILLE !

POSE ET ADAPTATION PRÉVUES

Un protège-dents, utilisant la technologie Ever-Mold, devrait parfaitement s'adapter et être confortable. Vous devriez pouvoir parler distinctement et le protège-dents devrait être sûr et ne devrait pas tomber de votre bouche lorsque vous l'ouvrez. Veuillez continuer à suivre toutes les étapes jusqu'à ce que le protège-dents soit ainsi adapté.

INSTRUCTIONS EN VIDÉO

Afin de garantir la meilleure pose et adaptation possibles, regardez notre vidéo "Fit it Right" postée sur notre site Internet et sur YouTube. Regardez quelques uns de vos athlètes préférés adapter correctement leur protège-dents Tapout.

BIEN ADAPTER SON PROTÈGE-DENTS TAPOUT

Chaque protège-dents peut être façonné plusieurs fois. S'il ne s'adapte pas bien la première fois, répétez ces étapes jusqu'à ce que vous soyez satisfait.

ADAPTATION AVEC BANDELETTE:

Humidifier la bandelette afin de mieux la faire passer dans le trou à l'avant du protège-dents. (Vous pouvez également tremper la bandelette dans de l'eau bouillante pendant moins d'une seconde). Vous devriez l'entendre faire un petit "clic". S'assurer que le "bouton d'attache" soit en place en regardant depuis le bas du protège-dents. Secouer la bandelette, depuis le haut de celle-ci, pour vérifier qu'elle soit bien attachée.

INSTRUCTION DE MISE EN BOUCHE DU PROTÈGE-DENTS TAPOUT

Chaque protège-dents peut être façonné plusieurs fois. S'il ne s'adapte pas bien la première fois, répétez ces étapes jusqu'à ce que vous soyez satisfait.

MATÉRIEL NÉCESSAIRE

Vous aurez besoin du matériel suivant:

- De l'eau bouillante
Un réveil ou une montre avec l'arguile des secondes
Une cuillère à épongeur
De l'eau glacée

ADAPTATION AVEC BANDELETTE:

Humidifier la bandelette afin de mieux la faire passer dans le trou à l'avant du protège-dents. (Vous pouvez également tremper la bandelette dans de l'eau bouillante pendant moins d'une seconde). Vous devriez l'entendre faire un "clic". S'assurer que le "bouton d'attache" soit en place en regardant depuis le bas du protège-dents. Secouer la bandelette, depuis le haut de celle-ci, pour vérifier qu'elle est bien attachée.

AJUSTEMENT SANS BANDELETTE:

Si vous n'avez pas besoin de bandelette dans le cadre de votre sport, suivre les instructions ci-dessous en utilisant une cuillère à épongeur pour tremper et retirer le protège-dents de l'eau bouillante. Ne pas utiliser de pinces ou tout autre outil susceptible de pincer ou de déformer le protège-dents.

PROCÉDÉ D'AJUSTEMENT

- Mettre 3 à 4 po d'eau à bouillir dans une casserole.
Durée optimale d'ébullition - réglez votre minuterie comme suit:

DURÉE INITIALE D'ÉBULLITION

Table with 4 columns: Protège-dents pour adulte sans appareil dentaire, Protège-dents pour adulte avec appareil dentaire, Protège-dents pour adolescent sans appareil dentaire, Protège-dents pour adolescent avec appareil dentaire. Rows: Règlez la minuterie à moins de 35 secondes, Règlez la minuterie à moins de 30 secondes, Règlez la minuterie à moins de 55 secondes, Règlez la minuterie à moins de 30 secondes.

Nous vous encourageons à remettre votre protège-dents à bouillir afin d'obtenir l'ajustement parfait. Si vous faites ce choix, veuillez ne pas dépasser la durée suivante de ré-ébullition après avoir effectué TOUTES les étapes indiquées.

DURÉE DE RÉ-ÉBULLITION

Table with 4 columns: Protège-dents pour adulte sans appareil dentaire, Protège-dents pour adulte avec appareil dentaire, Protège-dents pour adolescent sans appareil dentaire, Protège-dents pour adolescent avec appareil dentaire. Rows: Règlez la minuterie à moins de 55 secondes, Règlez la minuterie à moins de 30 secondes, Règlez la minuterie à moins de 55 secondes, Règlez la minuterie à moins de 30 secondes.

- Protège-dents: Tenir par le haut de la bandelette la plus éloignée du protège-dents. Plonger délicatement le protège-dents dans l'eau bouillante et démarrer la minuterie.

Sans bandelette: Plonger le protège-dents dans l'eau bouillante afin que le logo Tapout soit bien droit et démarrer la minuterie.

(Ne pas laisser le protège-dents refroidir trop longtemps, car il doit rester malléable pour s'adapter correctement. Éviter de tirer sur la bandelette lors du moulage, car la chaleur peut affaiblir provisoirement l'attache.)

- Retirer le protège-dents de l'eau bouillante. Plonger rapidement le protège-dent dans une tasse d'eau à température ambiante ou sous l'eau du robinet pendant une seconde, afin de le refroidir à une température confortable pour la bouche. Veillez à ce que les parois du protège-dents soient suffisamment ouvertes pour que vos dents soient bien centrées lorsque vous serrez les mâchoires. Si vous mordez dans la paroi interne, l'ajustement ne sera pas parfait.

- Humecter les lèvres et, en regardant dans le miroir, aligner soigneusement le protège-dents selon l'axe de vos dents supérieures. Ajuster le protège-dents sur et autour de vos dents supérieures et l'appuyer fermement contre vos premières molaires, puis contre les dents de devant.

- Ensuite, fermer la bouche tout en mordant fortement votre Protège-dents Tapout. Aspirer fortement et utiliser les doigts pour presser les bords du protège-dents sur les dents pendant 20 secondes.

- Une fois la forme désirée obtenue, plonger le protège-dents dans un verre d'eau glacée pendant 1 seconde. Ceci fera durcir le protège-dent et il aura la forme qu'il vous faut. VOUS ÊTES ALORS PRÊT POUR LA BATAILLE!

ENVOYER VOTRE SOUIRE "TAPOUT"

Les photos numériques peuvent être envoyées à smile@tapoutmouthguard.com pour courir la chance de devenir notre photo du mois! Chaque gagnant mensuel recevra un cadeau Tapout ainsi que d'autres prix.

ENVOYER VOTRE PUB DE SOUIRE "TAPOUT"

Créer votre propre pub Sourire Tapout et postez-la sur YouTube.com mais envoyez-la à smile@tapoutmouthguard.com. Le lauréat du premier prix recevra 1000 \$.

Venez nous rendre visite sur: facebook.com/TapoutMouthguard twitter.com/TapoutTMouthG

CERTIFICAT DE GARANTIE LIMITÉE ET AVIS DE NON-RESPONSABILITÉ

Tapout Mouthguard / C&E Sport, LTÉE

1. Garantie limitée exclusive

C&E Sport, LTÉE, garantit ici que la qualité du protège-dent Tapout n'a jamais été sans défauts de matériau ou de main d'œuvre qui pourraient endommager ou blesser les dents ou l'apathie santé de l'athlète ou ce dernier a utilisé correctement le produit dans le cadre d'une compétition sportive ou d'un entraînement suivi.

Cette garantie limitée et cet avis de non-responsabilité sont valables durant une période d'un an à partir de la date d'achat du produit et ne s'appliquent qu'à l'acheteur du protège-dent Tapout c-joint. Cette garantie limitée et cet avis de non-responsabilité sont un recours exclusif.

Les obligations de C&E Sport, LTÉE, en vertu de cette garantie limitée et de cet avis de non-responsabilité seront limitées :

- (a) aux réelles dépenses dentaires encourues par l'acheteur.
(b) à 337,50 USD par dent endommagée ou remplacée, jusqu'à un maximum total de 30 000 USD par accident.

Les blessures dentaires qui arrivent pendant une même compétition sportive ou un même entraînement encadré seront considérées comme un seul accident sans tenir compte du nombre de rounds, d'entraînements, pauses, compétitions ou combats qui peuvent intervenir durant une compétition ou un entraînement et même si les dommages causés ou blessures surviennent plus tard ou sont le résultat de plusieurs rounds, compétitions ou combats impliquant un ou plusieurs partenaires ou adversaires, les mêmes partenaires ou adversaires ou différents partenaires ou adversaires.

Les obligations de C&E Sport, LTÉE en vertu de cette garantie limitée et de cet avis de non-responsabilité seront limitées par le montant de toute assurance qui est ou peut être perdue, disponible ou payable pour les dommages, les blessures causées ou une demande d'indemnisation sans tenir compte de la source d'une telle assurance.

C&E Sport, LTÉE peut demander que la personne faisant la réclamation transfère les polices d'assurance, réclamations, paiements ou prestations à C&E Sport, LTÉE en tant que condition de paiement en vertu de cette garantie limitée et de cet avis de non-responsabilité.

C&E Sport, LTÉE peut demander que la personne faisant la réclamation accorde à C&E Sport, LTÉE le droit de subrogation aux polices d'assurance, réclamations, paiements ou prestations.

La garantie limitée et cet avis de non-responsabilité n'offrent pas de paiement ni d'indemnité pour les traitements orthodontiques ou les soins sur une dent (ou plusieurs) devant servir à la pose d'un pont. Cette garantie limitée et cet avis de non-responsabilité ne s'appliquent pas aux dépenses dentaires dues à un problème dentaire ou orthodontique préexistant.

2. Méthode exclusive pour obtenir une couverture de garantie limitée

Selon ce document de garantie limitée, C&E Sport, LTÉE ne sera pas tenu légalement responsable sauf si :

- (a) le demandeur fournit une preuve écrite à C&E Sport, LTÉE, que le protège-dent Tapout a été correctement mis en place par le demandeur et qu'il a suivi toutes les instructions écrites accompagnant cette garantie limitée, ces mentions légales et le protège-dents Tapout.
(b) Une note complète et écrite décrivant la blessure ou le dommage est reçue effectivement par C&E Sport, LTÉE, à l'adresse postale fournie ici, dans les trente jours après l'accident ayant entraîné la blessure ou le dommage.

(c) La note décrivant la blessure est justifiée par une déclaration écrite par tout dentiste détenteur d'une licence professionnelle ayant traité le demandeur ou au nom du demandeur. Une telle déclaration écrite devra :

- i. Contenir une radiographie des dents blessées ou endommagées, qui a été prise avant l'accident et qui montre que les dents ont une structure dentaire et un état pathologique sains, qu'aucun soin dentaire n'a été entrepris et que les dents n'ont subi aucun dommage avant la blessure en question.
ii. Contenir une radiographie des dents blessées ou endommagées, qui a été prise immédiatement après la blessure ou le dommage.
iii. Certifier qu'il ou elle a entrepris les soins dentaires nécessaires pour des raisons dentaires ou médicales sur les dents blessées ou endommagées dans les trente jours après la date de la blessure ou du dommage ; et
iv. Inclure une copie originale des formulaires de réclamation d'assurance médicale ayant un rapport avec les dents blessées ou endommagées et les soins dentaires entrepris à ce sujet ; et
v. Inclure une copie originale des explications de toute indemnité des traitaires de l'assurance dentaire ou médicale ; et

(d) une déclaration d'un officiel participant au jeu, dans le cas d'une compétition sportive supervisée, ou d'un entraîneur surveillant ou d'un surveillant d'école, dans le cas d'une séance d'entraînement surveillée, que le protège-dent Tapout était utilisé d'une manière correcte et convertible (selon toutes les instructions du fabricant) et était correctement ajusté quand le dommage ou la blessure s'est produite ; et

(e) le protège-dent Tapout qui est inclus ici doit être renvoyé à C&E Sport, LTÉE, avec toute la documentation et l'information requise pour obtenir l'assurance selon les termes de cette couverture de garantie limitée. Et (f) l'original de la couverture de garantie limitée doit être renvoyé à C&E Sport, LTÉE, et

(g) la preuve d'achat originale doit être renvoyée à C&E Sport, LTÉE, et (h) le ticket de caisse original comme preuve d'achat du protège-dent Tapout inclus ici doit être renvoyé à C&E Sport, LTÉE ; et

(i) toute documentation, toute information et toutes les autres pièces requises pour obtenir une couverture de garantie selon les termes de cette garantie limitée et de cet avis de non-responsabilité, doivent être effectivement reçus par C&E Sport, LTÉE à l'adresse suivante :

C&E Sport, LTÉE
13308 Millard Ave.
Omaha, NE 68137

Il n'y a aucune présomption de réception parce que le demandeur aura déposé ces articles dans une des boîtes de service postal des États-Unis ou qu'il les aura confiés à un service de livraison ou de courrier privé. Le demandeur devra assumer seul la responsabilité qu'il lui incombe de fournir les reçus originaux. Le demandeur sera seul responsable des frais d'envoi ou de livraison.

Le protège-dent Tapout, et toute autre documentation et toute information renvoyées à C&E Sport, LTÉE deviendront la propriété exclusive de C&E Sport, LTÉE. À la réception, C&E Sport, LTÉE ne conservera en aucun cas le protège-dent Tapout ni document ni information, et le demandeur devra indemniser et considérer C&E Sport, LTÉE exempt de toute responsabilité.

3. Choix de loi

Cette garantie limitée et cet avis de non-responsabilité seront régis et interprétés selon les lois de l'état du Nebraska.

4. Limitation sur les dommages consécutifs et accidentels

Cette garantie limitée et cet avis de non-responsabilité ne couvrent en aucun cas les dommages consécutifs et accidentels. C&E Sport, LTÉE rejette toute couverture de garantie ou responsabilité pour les dommages consécutifs ou accidentels qui pourraient survenir à cause de, ou en relation avec, l'utilisation du protège-dent Tapout inclus. Cependant, certains états n'autorisent pas l'exclusion ou la limitation des dommages consécutifs ou accidentels, dans ce cas la limitation susmentionnée ne vaudra pas.

5. AVIS DE NON-RESPONSABILITÉ SUR LES GARANTIES IMPLIQUES MARCHANDES. IL N'Y A AUCUNE GARANTIE QUI VA AU-DELÀ DE LA DESCRIPTION QUI EN EST FAITE SUR LE PAQUET. CETTE GARANTIE LIMITÉE ET CET AVIS DE NON-RESPONSABILITÉ SONT DIFFÉRENTS DE LA GARANTIE IMPLIQUÉE DANS UNE INTENTION PARTICULIÈRE ET TOUTE GARANTIE IMPLIQUÉE SURVENANT APRÈS UNE TRANSACTION, UNE PERFORMANCE, UN USAGE OU UN ÉCHANGE, SAUF MENTION CONTRAIRE SPÉCIFIÉE EXPRESSEMENT ICI. C&E SPORT LTÉE DÉCLINE TOUTE RESPONSABILITÉ POUR TOUTE PERTE, TOUTE BLESSURE OU TOUT DOMMAGE QUI SERAIENT LE RÉSULTAT D'UNE CONCEPTION NÉGLIGENTE, OU DE DÉFAUTS DE MATÉRIAU OU DE FABRICATION DU PROTÈGE-DENT TAPOUT INCLUS. SI CETTE GARANTIE ET CET AVIS DE NON-RESPONSABILITÉ SONT CONSIDÉRÉS COMME ÉTANT RÉGIS PAR L'ACTE DE GARANTIE MAGNUSON-MOISS, TOUTE GARANTIE IMPLIQUÉE QUI POURRAIT SUBSISTER À CET AVIS DE NON-RESPONSABILITÉ DE TOUTES LES GARANTIES IMPLIQUÉES SERA LIMITÉE À LA DURÉE DE CETTE GARANTIE LIMITÉE. (LUN 11) AN À PARTIR DE LA DATE ORIGINALE D'ACHAT EN MAGASIN.

Si la loi de l'état dans lequel vous êtes domicilié n'autorise pas la limitation des garanties implicites, cette limitation ne vous concerne pas. Certains états n'autorisent pas de limitations sur la durée d'une garantie implicite, dans ce cas la limitation susmentionnée ne s'appliquera pas à vous. Cette garantie vous donne des droits légaux supplémentaires et vous pourriez avoir en plus d'autres droits, cela variant d'état à état. La loi fédérale pourrait aussi vous accorder d'autres droits légaux.

6. Fusionnement et intégration.

Ce titre est destiné à être l'expression finale de l'accord entre C&E Sport LTÉE et le client original en ce qui concerne les garanties. Aucune personne, agent, distributeur, marchand, poste de service, ou entreprise n'est autorisée à changer, modifier ou étendre les termes de cette garantie limitée et cet avis de non-responsabilité sous aucune forme que ce soit. Les vendeurs du revendeur pourraient avoir fait des déclarations orales à propos de la marchandise décrite dans le contrat. Ces déclarations ne sont pas des garanties implicites et de cet avis de non-responsabilité. La garantie limitée et cet avis de non-responsabilité sont complétés par inclus dans cet écrit. Cet écrit est une déclaration complète et exclusive des termes de toutes les garanties offertes par C&E Sport, LTÉE. C&E Sport, LTÉE ne propose aucune autre garantie au-delà de celle qui est contenue dans cet écrit.

Gardez cette garantie limitée et cet avis de non-responsabilité, le ticket de caisse original comme preuve d'achat du protège-dent Tapout inclus et la preuve d'achat original du protège-dent Tapout inclus dans vos dossiers. En cas de blessure ou de dommage, vous devrez fournir ces pièces à C&E Sport, LTÉE. Votre incapacité à conserver ces pièces pourrait vous empêcher de demander une assurance en vertu de cette garantie limitée et de cet avis de non-responsabilité.



C&E Sport, LTÉE
13308 Millard Ave. Omaha, NE 68137
Téléphone: 402.841.9000
Fax: 402.844.2308
http://www.tapoutmouthguard.com

WS16792.2